
Το επίθετο ο πολύς, η πολλή, το πολύ κλίνεται ως εξής: 

Ενικός Αριθμός 

  Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομαστική ο πολύς η πολλή το πολύ 

Γενική _ της πολλής _ 

Αιτιατική τον πολύ την πολλή το πολύ 

Κλητική _ _ _ 

Πληθυντικός Αριθμός 

  Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομαστική οι πολλοί οι πολλές τα πολλά 

Γενική των πολλών των πολλών των πολλών 

Αιτιατική τους πολλούς τις πολλές τα πολλά 

Κλητική (πολλοί) (πολλές) (πολλά) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Επίρρημα πολύ

 Το επίρρημα πολύ μπαίνει μπροστά από επίθετο ή από άλλο επίρρημα ή

συνοδεύει ρήμα.

π.χ. Είσαι πολύ κομψή μ’ αυτό το φόρεμα. (μπροστά από επίθετο) 

     Ήρθε πολύ αργά και δεν πρόλαβε. (μπροστά από επίρρημα) 

      Έφαγα πολύ.     (συνοδεύει ρήμα)

Τι πρέπει να

 

 

 

 

προσέξω:       

Επίθετα:  πολύ καλό παιδί,  πολύ βαρύ σίδερο,  πολύ καλή μαθήτρια 

 Ρήματα: κοιμήθηκα πολύ,  διάβασα πολύ, διασκέδασα πολύ 

 Επιρρήματα: πολύ αργά,  πολύ σκοτεινά,  πολύ δυνατά 

 Πληθυντικός Αριθμός: πολλοί άνδρες, πολλές γυναίκες, πολλά παιδιά 

 Θηλυκά Ουσιαστικά: πολλή βροχή,  πολλή ζάχαρη,  πολλή ώρα 

 Θηλυκά Επίθετα: πολύ δυνατή βροχή, πολύ αλμυρή τάρτα 


